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§ 18   

Fruktlunder i staden, motion av (C)   - yttrande till 
kommunstyrelsen 

 
Stadsdelsnämndens beslut 
1. Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på remissen 

 

2. Nämnden tillstyrker motionen 

 
 
Ärendet 

Karin Ernlund (C) har inkommit med en motion om fruktlunder i 

staden och föreslår att ge samtliga stadsdelar i uppdrag att anlägga 

fruktlunder i befintliga eller nya parker. Motionen har översänts till 

nämnden för yttrande. Förvaltningen ställer sig positivt till förslaget 

och anser att fruktlunder kan ha en positiv effekt på den biologiska 

mångfalden samt ger rekreationsvärden. Förvaltningens föreslår att 

nämnden tillstyrker motionen. 

  
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 15 september 2016. 

Dnr 389-2016-1.5.1. 

  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Christina Peterson (C) lämnade till protokollet följande 

yttrande 

”Om jag hade haft rösträtt hade jag föreslagit följande 

1. Att tillstyrka motionen 

2. Att därutöver anföra 

Det är glädjande att förvaltningen har en positiv inställning till 

Centerpartiets motion. Helt i linje med den politik som vi genomförde 

under förra mandatperioden och som staden nu arbetar vidare med. De 

odlingslådor som syns på alltfler ställen i stadsdelen är ett bevis på att 

staden nu kan skörda frukten av vårt mångåriga politiska arbete.  
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Centerpartiet vill ta stadsodlingen till nästa nivå och här ser vi en 

möjlighet att fortsätta utveckla stadens arbete med att erbjuda 

stockholmarnas tillgång och närhet till fruktlunder. Fruktlunder kan 

fungera som pedagogiska och trevliga mötesplatser för stockholmare i 

alla åldrar. Att anlägga minst en fruktlund i varje stadsdel ser vi som 

en låg ambition som staden absolut skulle kunna prioritera och arbeta 

vidare med. ” 

 

 

 

 


